
Vážení absolventi, vážení přátelé spolku 

Rok 2024 se stává minulostí a před námi jsou další plány. Předkládáme stručný přehled 

událostí. 

V lednu se sešla Valná hromada spolku. Naše tradiční přednáška se konala 2. března, tentokrát na téma: 

„Historie orby - využití koní“. Velmi zasvěceně k tématu promluvil Ing. Jan Navrátil z ČZU Praha. 

Téma jsme zvolili na základě zájmu, kdy se v minulém roce na pozemcích školního hospodářství  konalo 

50. Mistrovství republiky v orbě a součástí byla i soutěž v orbě s koňmi. Na přednášku navazovala 

v dubnu komentovaná prohlídka Výcvikové stáje Národního hřebčína Kladruby nad Labem 

v Heřmanově Městci. 

Škola má velmi bohatou historii a proto každý absolvent i letos obdržel od spolku pamětní list 

připomínající významné výročí. Škola byla založena roku 1862.   

Stále probíhá realizace Projektu Erasmus+, kdy spolek je partnerem projektu EURECA - Urbanistická 

ekologická akademie, jehož hlavním koordinátorem je polský autor Fundacja Laboratorium Badań i 

Działań Społecznych SocLab z města, Bialystok. V České republice jsou projektové cíle a aktivity 

realizované prostřednictvím spolku a dalšími partnery jsou Itálie, Portugalsko, Španělsko. Hlavním 

horizontálním tématem zmíněného projektu je změna klimatu a životní prostředí - dva globální 

problémy, které ovlivňují naše životy. Všichni partneři projektu velmi úzce spolupracují a podílejí se na 

tvorbě závěrečných výstupů. Zatím bylo vytvořeno 45 kvalitních vzdělávacích materiálů, příkladů dobré 

praxe a případových studií z Portugalska, Itálie a Polska, které můžete najít na webových stránkách 

https://www.eurecaedu.eu/case_study_cz.php.  

V roce 2025 se uskuteční poslední dvě stáže a to v České republice a ve Španělsku. Následně vzniknou 

další dvě případové studie. Vytvořené materiály jsou určené pro vzdělávání dospělých a široké 

veřejnosti, ale rovněž mohou být efektivně využity ve školství jako podpůrný vzdělávací materiál. 

Začátkem října se v prostorách školy a školního hospodářství konaly tradiční výstavní dny, kde se spolek 

také prezentoval malou expozicí. Spolek je členem Místní akční skupiny Železnohorský region a MAS 

Chrudimsko.  

Pozvánka 

       Dne 21. ledna 2025 se bude konat Valná hromada spolku v 15:00 hodin ve sborovně školy. 

Všichni jste srdečně zváni. Předcházet bude ve stejný den v 14:30 hodin schůzka Rady spolku.  

Beseda 

       Dne 1. března 2025 v 9:00 hodin se v jídelně školy bude konat povídání o bylinkách na téma: 

„Jarní očista“.  Velmi zajímavé téma přijde přednášet bylinkářka paní Hana Binková z Bítovan a na 

místě bude možné zakoupit rozmanité bylinkové čaje i s doporučením a radami.  

Všichni jste srdečně zváni včetně Vašich přátel a kamarádů. 

 

   Členské příspěvky na rok 2025 činí 100,- za člena na rok. Částku je možné uhradit, nejlépe do konce 

ledna 2025, hotově nebo na účet č. 243772435/0300. Uveďte prosím Vaše jméno a příjmení. 

Informace k bohaté činnosti spolku můžete získat na stránkách spolku: spolek.wbs.cz 

Kontaktní osoby: Ing. Kabelová Ludmila 739 599 149  

Přejeme Vám příjemné a klidné vánoční svátky a především pevné zdraví. Nový rok 2025 ať je 

naplněn radostí a nadějí.  

https://www.eurecaedu.eu/case_study_cz.php


 

 


